
 
 

1

 

 Protokół nr 99/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 lutego 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej zdjęto następujący punkt z porządku 
posiedzenia: 
 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie pełnomocnictwa Zarządu Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim i powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 97/2013. 

Pan Wicestarosta zawnioskował o uzupełnienie jego wypowiedzi w punkcie sprawy różne 
przy wypowiedzi: „Koszt wyposażenia sali lekcyjnej, w której uczniowie będą się kształcić w 
kierunku technik cyfrowych procesów graficznych wyniesie ok. 90 400 zł (jest to koszt części 
sprzętu niezbędnego dla jednego ucznia). Natomiast koszt części sprzętu niezbędnego dla 
jednego ucznia kształcącego się w kierunku technik architektury krajobrazu wyniesie ok. 300 
tys. zł.” 
 
Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Nowomiejski oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. 
/na posiedzenie weszli: pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych oraz 
pani Joanna Robaczewska – pracownik Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Pani Robaczewska szczegółowo omówiła załączniki do uchwały. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy gmina Nowe Miasto Lubawskie nadal podtrzymuje swoją 
decyzję odnośnie przejęcia przystanków. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że gmina Nowe Miasto Lubawskie rzeczywiście 
zadeklarowała, że chce przejąć przystanki, niemniej jednak do chwili obecnej nie jest to 
uregulowane prawnie. 
Pan Kłosowski poinformował, że po inwentaryzacji przystanków stwierdzono brak 
siedemdziesięciu jeden znaków oznaczających przystanki autobusowe. Dodał, że koszt 
zakupu jednego znaku wynosi ok. 110 zł – 120 zł (łączny koszt zakupu znaków wyniesie     
ok. 8 000 zł). 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotyczącą pobierania opłat od przewoźników za każdy 
postój autobusu. 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że powyższa uchwała nie reguluje tej kwestii. Dodała, że jeżeli 
Rada Powiatu ustali opłaty, to zgodnie z rozporządzeniem przewoźnicy mogą zażądać  
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ustalenia określonych standardów przystanków autobusowych. Poinformowała, że określenie 
standardów dotyczy nie tyko przystanków autobusowych ale również przygotowania 
zintegrowanego systemu komunikacyjnego oraz zintegrowanej informacji dla podróżnych.  
Pan Kłosowski stwierdził, że radni powinni jak najszybciej podjąć decyzję w kwestii 
pobierania opłat. Dodał, że gdyby były pobierane opłaty za postój autobusów to rocznie do 
powiatu wpłynęłaby kwota ok. 7000 zł, co wystarczyłoby na standaryzację przystanków 
autobusowych tylko w jednej gminie. Pani Robaczewska wyjaśniła, że pobieranie opłat wiąże 
się z zapewnieniem standardów, które są bardzo kosztowne. Ponadto dodała, że opłaty muszą 
być ustalone w porozumieniu z gminami.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan R. Kłosowski oraz pani J. Robaczewska opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że uchwała dotycząca utworzenia Powiatowego Centrum 
Rozwoju Edukacji musi być zaopiniowana przez Radę Pedagogiczną Poradni Psychologiczno 
- Pedagogicznej oraz związki zawodowe.  
Dodała, że należy zdjąć z porządku obrad Zarządu uchwałę dotyczącą udzielenia 
pełnomocnictwa Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim i powierzenia pełnienia 
obowiązków Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście 
Lubawskim, ponieważ może być ona podjęta dopiero po podjęciu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie utworzenia PCRE tj. po sesji Rady Powiatu, która odbędzie się 21.02.2013r. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ostatecznego rozliczenia dotacji podmiotowych przekazanych dla niepublicznej 
jednostki systemu oświaty w 2012r. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki szczegółowo omówił załącznik do projektu uchwały. 
  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie założenia Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 
Mieście Lubawskim i nadania mu statutu. 
 
Pan Korecki wyjaśnił, że opinie Rady Pedagogicznej Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej  
oraz związków zawodowych zostaną dostarczone do dnia 21.02.2013r. przed sesją Rady 
Powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o przyjęciu 
osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja z Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie stanowi załącznik nr 3. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami z 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie oraz z uchwałą RIO z dnia 31.01.2013r. 
 
Informacje z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie oraz uchwała RIO z dnia 
31.01.2013r. stanowią załącznik nr 4, 5,6. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pani Starosta poinformowała, że w dniu 12.02.2013r. odbyło się spotkanie z 
przedsiębiorcami. Dodała, że przedsiębiorcom rozdano ankietę, która stanowi załącznik nr 7. 
Na spotkaniu przedsiębiorcy zasugerowali, żeby pomyśleć o zaplanowaniu kierunku 
kształcenia w zawodzie technik drzewny, ponieważ w powiecie funkcjonuje kilka zakładów 
drzewnych. Pani Starosta stwierdziła, że w najbliższym czasie powinno odbyć się spotkanie 
pana Wodary – dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych z przedsiębiorcami zakładów 
drzewnych celem omówienia powyższej kwestii. 
 
                                                                                       Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       
 


